



# MÖTESPROTOKOLL

---

<b>Styrelsemöte:</b>	Nr 5, 2023
<b>Datum:</b>	2023-02-21
<b>Tid:</b>	Kl. 12:10(..)
<b>Plats:</b>	Styret, V-huset, Lund

## Närvarande styrelsemedlemmar:

---

<b>Vice ordförande</b>	Love Henningsen
<b>Skattmästare</b>	Richard Wigart
<b>Informationschef</b>	Michaela Johansson
<b>Aktivitetsutskottsordförande</b>	Julia Backman
<b>Cafémästare</b>	Sebastian Eriksson
<b>Näringslivsordförande</b>	Evelina Lundgren
<b>Sexmästare</b>	Thomas Cummings
<b>Utbildningsminister</b>	Thelma Widström
<b>Øverphøs</b>	Sofia Lindblad

---

## § 1 MOFMÖ

Mötets ordförande Love Henningsen förklarar mötet öppnat 12:10.

## § 2 Protokollförare

Mötet beslutar att godkänna Michaela Johansson som protokollförare.

## § 3 Justeringspersoner

Mötet beslutar att godkänna Evelina Lundgren och Sofia Lindblad som justeringspersoner.

## § 4 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

## § 5 Dagordning

Dagordning godkänns i föreliggande skick med ändring i paragraf 8.

## § 6 Runda bordet

## § 7 Information från TLTH

Nomineringsperiod till ValFM har öppnat. 8 heltidarposter. Inspektor och proinspektor kan även nomineras nu.

## § 8 Beslutsummering

### a. Loves punkt

Information från Luleå ang V-konferens. 7 personer kommer närvara från styret. Kollar på flyg denna veckan.

### b. Storcafetack ( Basse )

Finns ett stort cafétack som alla caféer på LTH har tillsammans. Kolla upp ang tillstånd och om det är möjligt att vara med om alkohol ges ut, men det tror vi. Hur ska detta budgeteras för i så fall?

### c. Hoodies input (Michaela)

Blir andra slags hoodies i år.

### d. Pub-utskott (Michaela)

Kommit in ett förslag om att pitcha ett pub-utskott på VT. Frågan är om intressekoll skall nå ut via våra kanaler. Kollar vidare på vad ett Pub-utskott skulle innebära etc.

### e. Ny medlemsavgift (Ung Richard)

Sektionsbidraget kommer sänkas och avgiften kommer höjas från och med nästa höst. Vi drabbas rätt mycket vilket är ett problem. Richard tar vidare på kollegiemöte.

### f. Oförutsedda kostnader (Ung Richard)

Om Sektionens utskott hyr Rulle skall en intern fakturering ske? Kvällsmöte där vi diskuterar V-bilen.

### g. Swish ( Ung Richard)

Sexkassör, Cafékassör, Richard och Fredrik har tillgång till sektionens swish.

### h. SVL, studieteknik (Thelma)

Brukar ha seminarie för ettorna för de som är dåliga på studieteknik. Siktat på nästa LP. Hitta någon/några som kan ta över.

- i. Är datum för Sås, Nollegasque och vinterfest spikade? Inspektor Karin undrar. ( Fredrik )**

Inte vinterfesten. Gasque är 16/8 i AF och SÅS vet vi inte.

- j. V-bil fortsatt diskussion från förra mötet**

Fredrik skall kolla med Concretum. V-bilen är nu avställd.

- k. Övrigt**

Evelina kollar med Marcus ang hemsidans spons.

Kommer tecknas ett nytt gasque-kontrakt.

## **§ 9 Beslutsuppföljning**

### **Kaffebryggare (Basse)**

Sektionen kommer behöva finansiera den nya kaffebryggaren om inte lu-byggnad betalar en ny.

## **§ 10 Nästa Möte**

Nästa tisdag den 2023-02- kl.12:10 i styret.

## **§ 11 MOFMA**

Mötets Ordförande Love Henningsen avslutar mötet kl.13:02.

## **Vid protokollet**

Michaela Johansson

  

---

## **Justeringspersoner**

Evelina Lundgren

Evelina Lundgren

Sofia Lindblad

Sofia Lindblad